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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ügyvédet vegyenek?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .

Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban

kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint, januártól reklámozhatják magukat az ügyvédek, mivel megsz űnik a

Magyar Ügyvédi Kamara egyértelm ű tiltása az ügyvédi tevékenység reklámozására. Az uniós

irányelveknek megfelelően hirdethetik tevékenységüket a magyar ügyvédek is január 1-j ét ő l ,

mivel a kamara megváltoztatta etikai szabályzatát a reklámtevékenységre vonatkozóan . A

teljes tiltást az Európai Parlament és az Európai Tanács irányelvének megfelel ően vették kí az

etikai szabályzatból . Az irányelv alapján az ügyvédi reklámtilalmat el kellett ugyan törölni, d e

mivel az irányelv is elismeri a szabályozott szakmák különleges helyzetét, a reklámozássa l

szembeni azon elvárásokat fenn lehet tartani, amelyek célja a szakmai szabályokna k

megfelelés, az ügyvédi titoktartás és az ügyvédi hivatás alapértékeinek tiszteletben tartása .

Kérdezem Öntől Tisztelt Miniszter Úr :

Egyetért-e a több évtizedes ügyvédi reklámtilalom eltörlésével ?

Hogyan kívánja megvédeni a jogkereső állampolgárok érdekeit a valótlan tartalmú ,

vagy félrevezet ő reklámokkal szemben ?

Szükségesnek tartja-e az ügyvédi reklám korlátainak törvényi szabályozását?
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Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel :

Dr. Répássy Róbert
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